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Kuntouttava työtoiminta siirtyi hyvinvointialue Pohteen järjestämäksi toiminnaksi. Siinä vaiheessa tällainen 
kulukorvauksen päälle järjestettävä ruokailu mahdollisuus joka Raahessa on ollut, ei enää jatkunut. 

Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut ja virkamiehet 

Kysyisinkin: Voisiko Raahen kaupunki järjestää Raahen kaupungin alueella kuntouttavassa työtoiminnassa 
toimiville työntekijöille ruokailun ja miettiä malli, jolla tällainen voitaisiin mahdollistaa kaupungissamme. 

 

 

      Raahen SDP 

      Marko Anttila


